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OR.Oz.0022.15.2022 

PROTOKÓŁ NR  222/2022 

posiedzenia Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego 

w dniu 18 marca 2022 r. 

 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu. 

4. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

5. Tematy: 

5.1. Wniosek Wójta Gminy Aleksandrów Kujawski o uzgodnienie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego w obrębie ewidencyjnym 

Wołuszewo, gmina Aleksandrów Kujawski – projekt uchwały Zarządu Powiatu. 

5.2. Oferta firmy LAMBERT z siedzibą w Aleksandrowie Kujawskim dotycząca wykonania 

mapy powiatu aleksandrowskiego – zajęcie stanowiska. 

5.3. Wniosek Kujawsko – Dobrzyńskiego Uniwersytetu Trzeciego Wieku Oddział  

w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie wsparcia organizacji obchodów Jubileuszu  

10-lecia Uniwersytetu Trzeciego Wieku - zajęcie stanowiska. 

5.4. Pismo Sekretarza Powiatu w sprawie organizacji XV Powiatowego Rajdu Rowerowego  

– zajęcie stanowiska. 

5.5. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie rozstrzygnięcia otwartych konkursów ofert  

na wykonanie zadań publicznych związanych z realizacją zadań Powiatu 

Aleksandrowskiego w 2022 roku przez organizacje pozarządowe oraz inne podmioty 

prowadzące działalność pożytku publicznego. 

5.6. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie podwyższenia wysokości wynagrodzeń dla  

rodzin zastępczych zawodowych oraz prowadzących rodzinne domy dziecka. 

5.7. Projekt umowy z wykonawcą LANPulse Technologie Sieciowe Przemysław Zbroch  

z siedzibą w Pruszkowie na przeprowadzenie kursu Cisco CCNA dla nauczyciela  

Technikum Nr 1 w Zespole Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim, biorącego 

udział w projekcie pn. „Szkoła zawodowa szansą na przyszłość – III etap”, 

współfinansowanego ze środków Unii Europejskiej w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Kujawsko – Pomorskiego na lata 2014-2020, Oś 

priorytetowa 10 Innowacyjna edukacja, Działanie 10.2 Kształcenie ogólne i zawodowe, 

Poddziałanie 10.2.3 Kształcenie zawodowe (projekt umowy powierzenia przetwarzania 

danych osobowych). 

5.8. Informacja Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim na temat 

kosztów utrzymania szklarni z wyłączeniem upraw polowych w roku 2021. 

5.9. Informacja Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim na temat 

realizacji Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój. 

5.10. Informacja Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim dotycząca 

wystosowania wniosku do Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej w Aleksandrowie 

Kujawskim o zajęcie stanowiska w zakresie przyłączenia do PEC i określenia 

przybliżonych kosztów przyłącza oraz ogrzewania. 
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5.11. Protokół z przeprowadzonego postępowania  dla zamówień o wartości poniżej  

130.000 zł na „dostawę nowego samochodu osobowego do nauki jazdy – kategorii B  

do warsztatu mechanizacji rolnictwa i agrotroniki w Technikum Nr 1 w Aleksandrowie 

Kujawskim” – projekt umowy z wykonawcą. 

 

6. Sprawy różne. 

7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad 1. 

Pani Lidia Tokarska Starosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego w dniu 18 marca 2022 r. o godzinie 9:00.  

Posiedzenie odbywa się w siedzibie Starostwa Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim 

przy ulicy Słowackiego 8 w pokoju 214 (II piętro).  

 

 

Ad 2. 

Pani Lidia Tokarska – stwierdzam quorum. W posiedzeniu uczestniczy troje członków 

Zarządu Powiatu: Lidia Tokarska, Adam Potaczek, Małgorzata Wdowczyk. 

Pani Małgorzata Wdowczyk uczestniczyła w posiedzeniu w trybie zdalnym. 

Posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może podejmować uchwały.  

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Ad 3. 

Pani Lidia Tokarska – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 220/2022 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 10 marca 2022 r. Czy są uwagi, propozycje zmian,  

czy uzupełnień do przedłożonego protokołu? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez czytania. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 220/2022 

posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 10 marca 2022 r. 

 

 

Pani Lidia Tokarska – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 221/2022 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 11 marca 2022 r. Czy są uwagi, propozycje zmian,  

czy uzupełnień do przedłożonego protokołu? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez czytania. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  
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Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 221/2022 

posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 11 marca 2022 r. 

 

 

Ad 4. 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego posiedzenia. 

Proponuję rozszerzyć porządek o punkty: 

5.8. Informacja Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim na temat 

kosztów utrzymania szklarni z wyłączeniem upraw polowych w roku 2021. 

5.9. Informacja Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim na temat 

realizacji Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój. 

5.10. Informacja Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim dotycząca 

wystosowania wniosku do Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej w Aleksandrowie 

Kujawskim o zajęcie stanowiska w zakresie przyłączenia do PEC i określenia 

przybliżonych kosztów przyłącza oraz ogrzewania. 

5.11. Protokół z przeprowadzonego postępowania  dla zamówień o wartości poniżej  

130.000 zł na „dostawę nowego samochodu osobowego do nauki jazdy – kategorii B do 

warsztatu mechanizacji rolnictwa i agrotroniki w Technikum Nr 1 w Aleksandrowie 

Kujawskim” – projekt umowy z wykonawcą. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są inne wnioski o zmianę porządku. Nie widzę. 

Przechodzimy do realizacji dzisiejszego porządku posiedzenia. 

 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.1. Wniosek Wójta Gminy Aleksandrów Kujawski o uzgodnienie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego w obrębie ewidencyjnym 

Wołuszewo, gmina Aleksandrów Kujawski – projekt uchwały Zarządu Powiatu. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.1. Wniosek Wójta Gminy Aleksandrów 

Kujawski o uzgodnienie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru 

położonego w obrębie ewidencyjnym Wołuszewo, gmina Aleksandrów Kujawski – projekt 

uchwały Zarządu Powiatu. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję uzgodnić pozytywnie miejscowy plan 

zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego w obrębie ewidencyjnym 

Wołuszewo, gmina Aleksandrów Kujawski i podjąć uchwałę w przedmiotowej sprawie. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, na wniosek  Wójta Gminy Aleksandrów Kujawski z dnia 9 marca  

2022 r. znak: PL.6722.9.9.2021.MJ, uzgodnił pozytywnie miejscowy plan zagospodarowania 

przestrzennego dla obszaru położonego w obrębie ewidencyjnym Wołuszewo, gmina 

Aleksandrów Kujawski i podjął uchwałę nr 365/2022 w przedmiotowej sprawie. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Architektury i Budownictwa z dnia 14 marca 2022 r. znak: 

AB.6749.4.2022 wraz z wnioskiem Wójta Gminy Aleksandrów Kujawski z dnia 9 marca  

2022 r. znak: PL.6722.9.9.2021.MJ o uzgodnienie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obszaru położonego w obrębie ewidencyjnym Wołuszewo, gmina 

Aleksandrów Kujawski i projektem uchwały Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

Ad 5.2. Oferta firmy LAMBERT z siedzibą w Aleksandrowie Kujawskim dotycząca 

wykonania mapy powiatu aleksandrowskiego – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.2. Oferta firmy LAMBERT z siedzibą  

w Aleksandrowie Kujawskim dotycząca wykonania mapy powiatu aleksandrowskiego. 

 

Pani Paulina Smykowska - firma Lambert zwróciła się do nas o nawiązanie współpracy  

w zakresie wykonania mapy powiatu aleksandrowskiego. Po raz pierwszy mapa taka wydana 

była w 2018 r. Na mapie zamieszczone mają być informacje teleadresowe wraz z logo 

Powiatu Aleksandrowskiego. Powiat nie poniesie z tego tytułu żadnych wydatków. 

 

Pan Adam Potaczek – finansowo tak, ale wizerunkowo udostępni logo powiatu. 

 

Pani Paulina Smykowska – mapy, które wykonaliśmy za środki własne już nam się kończą.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – wykonanie tej mapy odbędzie się bez udziału środków 

finansowych powiatu, pełen koszt ponosi firma Lambert. Na mapie umieszczane są reklamy 

firm i to one za wydanie tej mapy płacą. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – jestem za wyrażeniem zgody. 

 

Pan Adam Potaczek – wstrzymuję się od głosu. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są jeszcze pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję 

wyrazić zgodę na współpracę z firmą LAMBERT z siedzibą w Aleksandrowie Kujawskim  

w zakresie wykonania mapy powiatu aleksandrowskiego w formacie B1, w formie 

listwowanej góra-dół, w nakładzie 500 sztuk, z zamieszczeniem informacji teleadresowych 

wraz z logo Powiatu Aleksandrowskiego oraz reklam lokalnych firm, bez udziału środków 

finansowych powiatu, przeznaczonej do bezpłatnej dystrybucji na obszarze powiatu. 
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Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, wyraził zgodę na współpracę z firmą LAMBERT z siedzibą  

w Aleksandrowie Kujawskim w zakresie wykonania mapy powiatu aleksandrowskiego  

w formacie B1, w formie listwowanej góra-dół, w nakładzie 500 sztuk, z zamieszczeniem 

informacji teleadresowych wraz z logo Powiatu Aleksandrowskiego oraz reklam lokalnych 

firm, bez udziału środków finansowych powiatu, przeznaczonej do bezpłatnej dystrybucji na 

obszarze powiatu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – 1. 

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 14 marca 2022 r. znak: PS.0533.1.2022 wraz z ofertą firmy 

LAMBERT z siedzibą w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 10 marca 2022 r. dotyczącą 

wykonania mapy powiatu aleksandrowskiego, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.3. Wniosek Kujawsko – Dobrzyńskiego Uniwersytetu Trzeciego Wieku Oddział  

w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie wsparcia organizacji obchodów Jubileuszu 

10-lecia Uniwersytetu Trzeciego Wieku - zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.3. Wniosek Kujawsko – Dobrzyńskiego 

Uniwersytetu Trzeciego Wieku Oddział w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie wsparcia 

organizacji obchodów Jubileuszu 10-lecia Uniwersytetu Trzeciego Wieku. 

 

Pani Paulina Smykowska – był wniosek o patronat honorowy. Zwracają się z prośbą  

o wsparcie finansowe w wysokości 1.000 zł. 

 

Pani Lidia Tokarska – jeśli chodzi o patronat to bardzo chętnie. Czy są pytania, uwagi, 

wnioski? Nie widzę. Proponuję pozytywnie rozpatrzyć wniosek Kujawsko – Dobrzyńskiego 

Uniwersytetu Trzeciego Wieku Oddział w Aleksandrowie Kujawskim i wesprzeć organizację 

obchodów Jubileuszu 10-lecia Uniwersytetu Trzeciego Wieku poprzez zakup statuetek  

i nagród dla słuchaczy do kwoty 1.000 zł. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, pozytywnie rozpatrzył wniosek Kujawsko – Dobrzyńskiego Uniwersytetu 

Trzeciego Wieku Oddział w Aleksandrowie Kujawskim i postanowił wesprzeć organizację 

obchodów Jubileuszu 10-lecia Uniwersytetu Trzeciego Wieku poprzez zakup statuetek  

i nagród dla słuchaczy do kwoty 1.000 zł. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 
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Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 14 marca 2022 r. znak: PS.0532.1.2022 wraz z wnioskiem 

Kujawsko – Dobrzyńskiego Uniwersytetu Trzeciego Wieku Oddział w Aleksandrowie 

Kujawskim z 15 lutego 2022 r. w sprawie wsparcia organizacji obchodów Jubileuszu 10-lecia 

Uniwersytetu Trzeciego Wieku, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.4. Pismo Sekretarza Powiatu w sprawie organizacji XV Powiatowego Rajdu 

Rowerowego – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.4. Pismo Sekretarza Powiatu w sprawie 

organizacji XV Powiatowego Rajdu Rowerowego. 

 

Pani Paulina Smykowska - XV Powiatowy Rajd Rowerowy zaplanowaliśmy na 29 maja 

2022 r. na trasie Aleksandrów Kujawski –– Zakrzewo – Koneck – Aleksandrów Kujawski. 

Rozmawiałam z Wójtem Gminy Zakrzewo i Dyrektorem Domu Kultury w Zakrzewie bardzo 

chętnie nas u siebie ugoszczą, postój byłby przy Domu Kultury w Zakrzewie. Trasa  

ok. 36,5 km. 

 

Pani Lidia Tokarska – jakie atrakcje przewidujemy? 

 

Pani Paulina Smykowska – na ten moment nie mamy jeszcze tego ustalonego. Proszę 

Zarząd Powiatu o wyrażenie zgody, żebyśmy mogli wystąpić o udostępnienie dróg przez 

które przebiega trasa na potrzeby rajdu. Następnie zajmiemy się jego organizacją. Na pewno 

będą jakieś atrakcje dla dzieci, posiłek regeneracyjny, woda. Spróbujemy pozyskać część 

środków od sponsorów. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zorganizować 

XV Powiatowy Rajd Rowerowy w dniu 29 maja 2022 r. na trasie Aleksandrów Kujawski – 

Służewo – Przybranowo – Straszewo – Seroczki – Zakrzewo – Koneck – Brzeźno – 

Słomkowo – Ośno Drugie – Aleksandrów Kujawski o długości 36,5 km z postojem  

i piknikiem przy Domu Kultury w Zakrzewie. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił zorganizować XV Powiatowy Rajd Rowerowy w dniu 29 maja 

2022 r. na trasie Aleksandrów Kujawski – Służewo – Przybranowo – Straszewo – Seroczki – 

Zakrzewo – Koneck – Brzeźno – Słomkowo – Ośno Drugie – Aleksandrów Kujawski  

o długości 36,5 km z postojem i piknikiem przy Domu Kultury w Zakrzewie. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 16 marca 2022 r. znak: PS.0531.1.2022 w sprawie 

organizacji XV Powiatowego Rajdu Rowerowego, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.5. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie rozstrzygnięcia otwartych 

konkursów ofert na wykonanie zadań publicznych związanych z realizacją zadań 

Powiatu Aleksandrowskiego w 2022 roku przez organizacje pozarządowe oraz inne 

podmioty prowadzące działalność pożytku publicznego. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.5. Projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie rozstrzygnięcia otwartych konkursów ofert na wykonanie zadań publicznych 

związanych z realizacją zadań Powiatu Aleksandrowskiego w 2022 roku przez organizacje 

pozarządowe oraz inne podmioty prowadzące działalność pożytku publicznego. 

 

Pani Paulina Smykowska – przedłożony został projekt uchwały w sprawie rozstrzygnięcia 

otwartych konkursów ofert na wykonanie zadań publicznych związanych z realizacją zadań 

Powiatu Aleksandrowskiego w 2022 roku przez organizacje pozarządowe oraz inne podmioty 

prowadzące działalność pożytku publicznego. Załącznikami do uchwały są wykazy zadań 

wybranych do realizacji z zakresu kultury i ochrony dziedzictwa narodowego i kultury 

fizycznej i turystyki. Przedłożone zostały również protokoły z posiedzeń komisji 

konkursowych. W projekcie uchwały przedstawiona jest propozycja komisji konkursowych. 

Zarząd Powiatu może to zmienić. Poproszę Przewodniczącą Komisji Konkursowych, które 

dokonywały oceny formalnej złożonych ofert, żeby przedłożyła Zarządowi pełną 

dokumentację. 

 

Na posiedzenie Zarządu Powiatu poproszona została pani Agata Haberska Przewodnicząca 

Komisji Konkursowych. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski, inne propozycje? 

Przy niektórych pozycjach w kolumnie wysokość przyznanej dotacji mamy wpisane 0zł. 

Dlatego, że oferta nie spełniała warunków merytorycznych i nie zaproponowano 

dofinansowania tego zadania. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – bez uwag.  

 

Pan Adam Potaczek – w zakresie kultury fizycznej, proponuję zmniejszyć dotację dla: 

- Fundacji Awizo Akademia Wspierania Inicjatyw Zaangażowania  Obywatelskiego na Biegi 

z przeszkodami dla dzieci i rodzin oraz mistrzostwa Polski w biegu z kobietą na plecach do 

kwoty 500 zł, 

- Uczniowskiego Klubu Sportowego „Skoczek” w Zakrzewie na Upowszechnianie piłki 

nożnej wśród dzieci w wieku 4-12 do kwoty 1.000 zł, 

- Aleksandrowskiej Szkółki Piłki Nożnej VIKING Aleksandrów Kujawski na XIV Edycje 

Ogólnopolskich Turniejów „Nie dla rasizmu” i „Cuiavia Cup” do kwoty 1.500 zł, 

- Stowarzyszenia Kulturalnego „Serpentyna” na Wakacyjną przygodę do kwoty 2.000 -

2.500zł,  

oraz zwiększyć dotację dla: 

- Siatkarskiego Klubu Sportowego „Aleksandria” na Szkolenie grup młodzieżowych  

dziewcząt w zakresie piłki siatkowej do kwoty 10.000 zł. 
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Pani Paulina Smykowska - Fundacja Awizo Akademia Wspierania Inicjatyw 

Zaangażowania  Obywatelskiego wnioskowała o 30.000 zł na Biegi z przeszkodami dla dzieci 

i rodzin oraz mistrzostwa Polski w biegu z kobietą na plecach. Wartość zadania ponad  

70 tys. zł.  Jeśli damy tylko 500 zł to nie zrealizują zadania. 

 

Pani Lidia Tokarska – odnosząc się do propozycji pana Wicestarosty, proponuję: 

- nie udzielać dotacji na organizację Biegów z przeszkodami dla dzieci i rodzin oraz 

mistrzostwa Polski w biegu z kobietą na plecach,  

- zmniejszyć dotację do 1.000 zł na organizację Upowszechnianie piłki nożnej wśród dzieci  

w wieku 4-12,  

- pozostawić bez zmian dotację dla Aleksandrowskiej Szkółki Piłki Nożnej VIKING 

Aleksandrów Kujawski na XIV Edycje Ogólnopolskich Turniejów „Nie dla rasizmu”  

i „Cuiavia Cup” w wysokości 2.300 zł i dla Stowarzyszenia Kulturalnego „Serpentyna”   

na Wakacyjną przygodę w wysokości 3.000 zł,  

- zwiększyć do 10.000 zł dotację dla Siatkarskiego Klubu Sportowego „Aleksandria”  

na Szkolenie grup młodzieżowych  dziewcząt w zakresie piłki siatkowej. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – zgadzam się z propozycją pani Starosty, więcej  

nie zmieniajmy. 

 

Pani Paulina Smykowska – Siatkarski Klub Sportowy „Aleksandria” wnioskował 15.000 zł, 

cały koszt zadania 38 tys. zł.  

 

Pani Lidia Tokarska - na dzień dzisiejszy nie mamy więcej pieniędzy. 

 

Pan Adam Potaczek – dając większe środki dla „Aleksandrii” obejmujemy jakby patronat 

nad tym klubem.  

 

Pani Paulina Smykowska – to nie jest patronat to jest otwarty konkurs ofert. Powiat może 

też wspierać taki klub na podstawie ustawy o sporcie. 

 

Pani Lidia Tokarska – trzeba by znaleźć w budżecie powiatu osobne pieniądze na wsparcie 

tego klubu.  

Kto jest za zgłoszonym przeze mnie wnioskiem? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do rozstrzygnięcia konkursu w zakresie kultury. 

 

Pan Adam Potaczek – w zakresie kultury, proponuję zmniejszyć dotację dla: 

- Fundacji „Będzie dobrze” na XII Edycja Festiwalu „Parzybroda” do kwoty 4.000 zł, 

oraz zwiększyć dotację dla: 
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- Fundacji „Canto Pro Classica” na Konkurs Laureatów Turnieju Polskich Akademii 

Muzycznych o Nagrodę Publiczności do kwoty 5.000 zł. Impreza ta ma większą rangę, 

impreza na wysokim poziomie, duże zainteresowanie społeczne. 

 

Pani Lidia Tokarska – uważam, że należy zostawić dotację w wysokości 5.000 zł na 

organizację XII Edycja Festiwalu „Parzybroda”, natomiast zmniejszyć dotację dla Fundacji 

Imienia Krzywdów i Bieńków na Koncert na wodzie do kwoty 5.000 zł i zwiększyć tak jak 

proponował pan Wicestarosta na Konkurs Laureatów Turnieju Polskich Akademii 

Muzycznych o Nagrodę Publiczności do kwoty 5.000 zł. W ten sposób trzy duże imprezy 

będą dotowane w kwocie po 5.000 zł każda. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – zgadzam się z propozycją pani Starosty. 

 

Pan Adam Potaczek – zgadzam się. 

 

Pani Lidia Tokarska – poddaję pod głosowanie złożoną przeze mnie propozycję, kto jest za? 

Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

Pani Lidia Tokarska – proponuję podjąć uchwałę w sprawie rozstrzygnięcia otwartych 

konkursów ofert na wykonanie zadań publicznych związanych z realizacją zadań Powiatu 

Aleksandrowskiego w 2022 roku przez organizacje pozarządowe oraz inne podmioty 

prowadzące działalność pożytku publicznego i przyznać dotację w wysokości: 

- w zakresie kultury i ochrony dziedzictwa narodowego: 

 

1) Fundacja „Będzie dobrze” XII Edycja Festiwalu „Parzybroda” 5.000 zł 

2) Kuźnia talentów. Peron 9 i 3/4 Kujawskie Safari z historią 2.000 zł 

3) Chorągiew  Zaciężna Ziemi 

Kujawskiej 

Pokaz jazdy podczas  II Pikniku 

Rycerskiego  

w Aleksandrowie Kujawskim 

0 zł 

4) Fundacja Ślimak Koncerty „czwartkowe” w Miejskim 

Centrum Kultury w Ciechocinku 

1.000 zł 

5) Fundacja Krzewienia Kultury  

i Turystyki „Nad Rzeką” 

„Powiat aleksandrowski „BEZ 

FILTRÓW - cz.1” 

0 zł 

6) Stowarzyszenie Centrum 

Niezależnego Życia 

Happy Guitar Festiwal – Skrzyżowanie 

Gitar 

3.000 zł 

7) Stowarzyszenie Przyjaciół  

Chóru „Lutnia Nova” 

Koncert  muzyki chóralnej pt. 

„Kujawskie pieśni weselne” 

3.000 zł 

8) Stowarzyszenie Przyjaciół  

Zespołu Szkół nr 2 im. mjr. 

Henryka Dobrzańskiego 

„Hubala” w Aleksandrowie 

Kujawskim 

XVII  Powiatowy Konkurs na projekt 

plakatu profilaktycznego pod hasłem:  

Nastolatków wyczyny bez narkotyków, 

alkoholu i nikotyny 

1.000 zł 
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9) Fundacja Fucco Nieodkryte Pomorskie 0 zł 

10) Stowarzyszenie Razem dla 

Ciechocinka 

Konferencja pn. „ 90 lat  zabytkowego 

basenu termalno – solankowego  

w Ciechocinku. Historia, teraźniejszość, 

przyszłość” 

0 zł 

11) Fundacja  Inicjatyw Na Rzecz 

Niepełnosprawnych „Pro 

Omnibus” 

XXV Festiwal Piosenki Młodzieży 

Niepełnosprawnej Impresje Artystyczne 

2022 

4.000 zł 

12) Fundacja Rozwoju 

Kinematografii 

Kinowe Lato w Aleksandrowie 

Kujawskim 

0 zł 

13) Stowarzyszenie Kulturalne 

„Serpentyna” 

Smaki wsi kujawskiej 4.000 zł 

14) Fundacja Imienia Krzywdów  

i Bieńków 

Koncert na wodzie 5.000 zł 

15) Fundacja „Canto Pro Classica” Konkurs Laureatów Turnieju Polskich 

Akademii Muzycznych o Nagrodę 

Publiczności 

5.000 zł 

 

- w zakresie kultury fizycznej i turystyki: 

1)  Fundacja Klub Polskiej Lekkiej 

Atletyki 

Hooop Spoort Zakrzewo 0 zł 

2) Fundacja Awizo Akademia 

Wspierania Inicjatyw 

Zaangażowania  Obywatelskiego 

Biegi z przeszkodami dla dzieci i rodzin 

oraz mistrzostwa Polski w biegu z 

kobietą na plecach 

0 zł 

3) Chorągiew Kujawsko – 

Pomorska Związku Harcerstwa 

Polskiego Hufiec Aleksandrów 

Kujawski 

Wypoczynek dzieci i młodzieży z terenu 

powiatu aleksandrowskiego lato 2022  pt. 

”Dziecięce podróże małe i duże” 

1.500 zł 

4) Siatkarski Klub Sportowy 

„Aleksandria”  

Szkolenie grup młodzieżowych  

dziewcząt w zakresie piłki siatkowej 

10.000 

zł 

5) Miejski Związkowy Klub 

Sportowy Orlęta w 

Aleksandrowie Kujawskim 

Zajęcia ruchowe dla każdego, dla dużego 

i małego, aktywność dla dzieci zdrowych  

i niepełnosprawnych w każdym wieku, 

udział w pierwszych zawodach. 

1.000 zł 

6) Stowarzyszenie Centrum 

Niezależnego Życia 

Integracyjny minimaraton bieg solny 1.000 zł 

7) Uczniowski Klub Sportowy 

„Jedynka” 

Szkolenie dzieci i młodzieży w zakresie 

tenisa ziemnego 

1.500 zł 

8) Uczniowski Klub Sportowy 

„Tążyna” 

Integracyjny mityng lekkoatletyczny 

„Zwinne  Misie” 

1.000 zł 

9) Stowarzyszenie Przyjaciół 

Zespołu Szkół  nr 2 im. mjr. H. 

Dobrzańskiego „Hubala”  w 

Aleksandrowie Kujawskim 

XVI Powiatowy Międzyszkolny Festyn 

Sportowo – Profilaktyczny  pod hasłem: 

Nastolatków wyczyny bez alkoholu, 

narkotyków i nikotyny. 

1.000 zł 
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10) Uczniowski Klub Sportowy 

Reszka przy Publicznej Szkole 

Podstawowej w Służewie 

Mikołajkowy turniej tenisa stołowego 700 zł 

11) Raciążecki Klub Sportowy 

Wzgórze 

Orlik kontra Senior 0 zł 

12) Uczniowski Klub Sportowy 

„Trójeczka” 

V Wojewódzki Turniej  Unihokeja 

„Trójeczka Cup” 

1.000 zł 

13) Gminny Klub Sportowy „Start” 

w Stawkach 

IV Wojewódzki Turniej Piłki Nożnej 

„Gieksa Cup” 

1.000 zł 

14) Uczniowski Klub Sportowy 

„Jedynka AK” Aleksandrów 

Kujawski 

Obóz sportowo – rekreacyjny dla 

dziewcząt „Wakacje z piłką nożną” 

1.000 zł 

15) Klub Jeździecki „Bonanza” Jeździectwo jako forma rozwoju dzieci  

i młodzieży 

1.000 zł 

16) Uczniowski Klub Sportowy 

„Skoczek” w Zakrzewie 

Upowszechnianie piłki nożnej wśród 

dzieci w wieku 4-12 

1.000 zł 

17) Ochotnicza Straż Pożarna  

w Ciechocinku 

VII Wojewódzkie Pokazy i Parada – Zlot 

Samochodów Strażackich w Ciechocinku 

1.000 zł 

18) Ciechociński Klub Bokserski 

CKB „Potężnie” 

Turniej bokserski kadetek i kadetów 1.000 zł 

19) Aleksandrowska Szkółka Piłki 

Nożnej VIKING Aleksandrów 

Kujawski 

XIV Edycje Ogólnopolskich Turniejów 

„Nie dla rasizmu” i „Cuiavia Cup” 

2.300 zł 

20) Stowarzyszenie Kulturalne 

„Serpentyna” 

Wakacyjna przygoda 3.000 zł 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął uchwałą w sprawie rozstrzygnięcia otwartych konkursów ofert  

na wykonanie zadań publicznych związanych z realizacją zadań Powiatu Aleksandrowskiego 

w 2022 roku przez organizacje pozarządowe oraz inne podmioty prowadzące działalność 

pożytku publicznego i przyznał dotację w wysokości: 

- w zakresie kultury i ochrony dziedzictwa narodowego: 

1) Fundacja „Będzie dobrze” XII Edycja Festiwalu „Parzybroda” 5.000 zł 

2) Kuźnia talentów. Peron 9 i 3/4 Kujawskie Safari z historią 2.000 zł 

3) Chorągiew  Zaciężna Ziemi 

Kujawskiej 

Pokaz jazdy podczas  II Pikniku 

Rycerskiego w Aleksandrowie Kujawskim 

0 zł 

4) Fundacja Ślimak Koncerty „czwartkowe” w Miejskim 

Centrum Kultury w Ciechocinku 

1.000 zł 

5) Fundacja Krzewienia Kultury  

i Turystyki „Nad Rzeką” 

„Powiat aleksandrowski „BEZ 

FILTRÓW - cz.1” 

0 zł 

6) Stowarzyszenie Centrum 

Niezależnego Życia 

Happy Guitar Festiwal – Skrzyżowanie 

Gitar 

3.000 zł 
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7) Stowarzyszenie Przyjaciół  

Chóru „Lutnia Nova” 

Koncert  muzyki chóralnej pt. 

„Kujawskie pieśni weselne” 

3.000 zł 

8) Stowarzyszenie Przyjaciół  

Zespołu Szkół nr 2 im. mjr. 

Henryka Dobrzańskiego 

„Hubala” w Aleksandrowie 

Kujawskim 

XVII  Powiatowy Konkurs na projekt 

plakatu profilaktycznego pod hasłem:  

Nastolatków wyczyny bez narkotyków, 

alkoholu i nikotyny 

1.000 zł 

9) Fundacja Fucco Nieodkryte Pomorskie 0 zł 

10) Stowarzyszenie Razem dla 

Ciechocinka 

Konferencja pn. „ 90 lat  zabytkowego 

basenu termalno – solankowego  

w Ciechocinku. Historia, teraźniejszość, 

przyszłość” 

0 zł 

11) Fundacja  Inicjatyw Na Rzecz 

Niepełnosprawnych  

„Pro Omnibus” 

XXV Festiwal Piosenki Młodzieży 

Niepełnosprawnej Impresje Artystyczne 

2022 

4.000 zł 

12) Fundacja Rozwoju 

Kinematografii 

Kinowe Lato w Aleksandrowie 

Kujawskim 

0 zł 

13) Stowarzyszenie Kulturalne 

„Serpentyna” 

Smaki wsi kujawskiej 4.000 zł 

14) Fundacja Imienia Krzywdów  

i Bieńków 

Koncert na wodzie 5.000 zł 

15) Fundacja „Canto Pro Classica” Konkurs Laureatów Turnieju Polskich 

Akademii Muzycznych o Nagrodę 

Publiczności 

5.000 zł 

 

- w zakresie kultury fizycznej i turystyki: 

1)  Fundacja Klub Polskiej Lekkiej 

Atletyki 

Hooop Spoort Zakrzewo 0 zł 

2) Fundacja Awizo Akademia 

Wspierania Inicjatyw 

Zaangażowania Obywatelskiego 

Biegi z przeszkodami dla dzieci i rodzin 

oraz mistrzostwa Polski w biegu z kobietą 

na plecach 

0 zł 

3) Chorągiew Kujawsko – 

Pomorska Związku Harcerstwa 

Polskiego Hufiec Aleksandrów 

Kujawski 

Wypoczynek dzieci i młodzieży z terenu 

powiatu aleksandrowskiego lato 2022  pt. 

”Dziecięce podróże małe i duże” 

1.500 zł 

4) Siatkarski Klub Sportowy 

„Aleksandria”  

Szkolenie grup młodzieżowych  dziewcząt  

w zakresie piłki siatkowej 

10.000 

zł 

5) Miejski Związkowy Klub 

Sportowy Orlęta w 

Aleksandrowie Kujawskim 

Zajęcia ruchowe dla każdego, dla dużego 

i małego, aktywność dla dzieci zdrowych  

i niepełnosprawnych w każdym wieku, 

udział w pierwszych zawodach. 

1.000 zł 

6) Stowarzyszenie Centrum 

Niezależnego Życia 

 

Integracyjny minimaraton bieg solny 1.000 zł 
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7) Uczniowski Klub Sportowy 

„Jedynka” 

Szkolenie dzieci i młodzieży w zakresie 

tenisa ziemnego 

1.500 zł 

8) Uczniowski Klub Sportowy 

„Tążyna” 

Integracyjny mityng lekkoatletyczny 

„Zwinne  Misie” 

1.000 zł 

9) Stowarzyszenie Przyjaciół 

Zespołu Szkół  nr 2 im. mjr. H. 

Dobrzańskiego „Hubala”   

w Aleksandrowie Kujawskim 

XVI Powiatowy Międzyszkolny Festyn 

Sportowo – Profilaktyczny  pod hasłem: 

Nastolatków wyczyny bez alkoholu, 

narkotyków i nikotyny. 

1.000 zł 

10) Uczniowski Klub Sportowy 

Reszka przy Publicznej Szkole 

Podstawowej w Służewie 

Mikołajkowy turniej tenisa stołowego 700 zł 

11) Raciążecki Klub Sportowy 

Wzgórze 

Orlik kontra Senior 0 zł 

12) Uczniowski Klub Sportowy 

„Trójeczka” 

V Wojewódzki Turniej  Unihokeja 

„Trójeczka Cup” 

1.000 zł 

13) Gminny Klub Sportowy „Start” 

w Stawkach 

IV Wojewódzki Turniej Piłki Nożnej 

„Gieksa Cup” 

1.000 zł 

14) Uczniowski Klub Sportowy 

„Jedynka AK” Aleksandrów 

Kujawski 

Obóz sportowo – rekreacyjny dla 

dziewcząt „Wakacje z piłką nożną” 

1.000 zł 

15) Klub Jeździecki „Bonanza” Jeździectwo jako forma rozwoju dzieci i 

młodzieży 

1.000 zł 

16) Uczniowski Klub Sportowy 

„Skoczek” w Zakrzewie 

Upowszechnianie piłki nożnej wśród 

dzieci  

w wieku 4-12 

1.000 zł 

17) Ochotnicza Straż Pożarna  

w Ciechocinku 

VII Wojewódzkie Pokazy i Parada – Zlot 

Samochodów Strażackich w Ciechocinku 

1.000 zł 

18) Ciechociński Klub Bokserski 

CKB „Potężnie” 

Turniej bokserski kadetek i kadetów 1.000 zł 

19) Aleksandrowska Szkółka Piłki 

Nożnej VIKING Aleksandrów 

Kujawski 

XIV Edycje Ogólnopolskich Turniejów 

„Nie dla rasizmu” i „Cuiavia Cup” 

2.300 zł 

20) Stowarzyszenie Kulturalne 

„Serpentyna” 

Wakacyjna przygoda 3.000 zł 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Przewodniczącej Komisji Konkursowych z dnia 17 marca 2022 r. znak: PS.524.1.2022 

wraz z projektem uchwały Zarządu Powiatu w sprawie rozstrzygnięcia otwartych konkursów 

ofert na wykonanie zadań publicznych związanych z realizacją zadań Powiatu 

Aleksandrowskiego w 2022 roku przez organizacje pozarządowe oraz inne podmioty 

prowadzące działalność pożytku publicznego oraz protokołami z posiedzeń komisji 

konkursowych, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.6. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie podwyższenia wysokości wynagrodzeń 

dla rodzin zastępczych zawodowych oraz prowadzących rodzinne domy dziecka. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.6. Projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie podwyższenia wysokości wynagrodzeń dla rodzin zastępczych zawodowych oraz 

prowadzących rodzinne domy dziecka. 

Proponuje się podniesienie miesięcznego wynagrodzenia brutto dla rodziny zastępczej 

zawodowej do wysokości nie niższej niż 3.010 zł, dla rodziny zastępczej specjalistycznej  

- do wysokości nie niższej niż 3.010 zł, dla rodziny zastępczej pełniącej funkcję pogotowia 

rodzinnego - do wysokości nie niższej niż 3.021 zł, dla rodzinnych domów dziecka  

- do wysokości nie niższej niż 3.010 zł. 

Co ze środkami? 

 

Pan Mariusz Możdżeń – zabezpieczone są w planie. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zaakceptować 

projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie podwyższenia wysokości wynagrodzeń dla rodzin 

zastępczych zawodowych oraz prowadzących rodzinne domy dziecka i wnieść pod obrady 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie podwyższenia 

wysokości wynagrodzeń dla rodzin zastępczych zawodowych oraz prowadzących rodzinne 

domy dziecka i postanowił wnieść pod obrady Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim  

z dnia 10 marca 2022 r. znak: PŚ.1130.4.1.22 wraz z projektem uchwały Rady Powiatu  

w sprawie podwyższenia wysokości wynagrodzeń dla rodzin zastępczych zawodowych oraz 

prowadzących rodzinne domy dziecka, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.7. Projekt umowy z wykonawcą LANPulse Technologie Sieciowe Przemysław 

Zbroch z siedzibą w Pruszkowie na przeprowadzenie kursu Cisco CCNA dla 

nauczyciela Technikum Nr 1 w Zespole Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie 

Kujawskim, biorącego udział w projekcie pn. „Szkoła zawodowa szansą na przyszłość 

– III etap”, współfinansowanego ze środków Unii Europejskiej w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko – Pomorskiego na 

lata 2014-2020, Oś priorytetowa 10 Innowacyjna edukacja, Działanie 10.2 Kształcenie 

ogólne i zawodowe, Poddziałanie 10.2.3 Kształcenie zawodowe (projekt umowy 

powierzenia przetwarzania danych osobowych). 
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Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.7. Projekt umowy z wykonawcą 

LANPulse Technologie Sieciowe Przemysław Zbroch z siedzibą w Pruszkowie na 

przeprowadzenie kursu Cisco CCNA dla nauczyciela Technikum Nr 1 w Zespole Szkół Nr 1 

CKP w Aleksandrowie Kujawskim, biorącego udział w projekcie pn. „Szkoła zawodowa 

szansą na przyszłość – III etap”, współfinansowanego ze środków Unii Europejskiej  

w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko – Pomorskiego na 

lata 2014-2020, Oś priorytetowa 10 Innowacyjna edukacja, Działanie 10.2 Kształcenie ogólne 

i zawodowe, Poddziałanie 10.2.3 Kształcenie zawodowe (projekt umowy powierzenia 

przetwarzania danych osobowych). 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zawrzeć umowę z wykonawcą 

LANPulse Technologie Sieciowe Przemysław Zbroch z siedzibą w Pruszkowie na 

przeprowadzenie kursu Cisco CCNA dla nauczyciela Technikum Nr 1 w Zespole Szkół Nr 1 

CKP w Aleksandrowie Kujawskim, biorącego udział w projekcie pn. „Szkoła zawodowa 

szansą na przyszłość – III etap”, współfinansowanego ze środków Unii Europejskiej  

w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko – Pomorskiego na 

lata 2014-2020, Oś priorytetowa 10 Innowacyjna edukacja, Działanie 10.2 Kształcenie ogólne 

i zawodowe, Poddziałanie 10.2.3 Kształcenie zawodowe na kwotę 4.000 zł oraz umowę 

powierzenia przetwarzania danych osobowych. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił zawrzeć umowę z wykonawcą LANPulse Technologie Sieciowe 

Przemysław Zbroch z siedzibą w Pruszkowie na przeprowadzenie kursu Cisco CCNA dla 

nauczyciela Technikum Nr 1 w Zespole Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim, 

biorącego udział w projekcie pn. „Szkoła zawodowa szansą na przyszłość – III etap”, 

współfinansowanego ze środków Unii Europejskiej w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Kujawsko – Pomorskiego na lata 2014-2020, Oś priorytetowa 

10 Innowacyjna edukacja, Działanie 10.2 Kształcenie ogólne i zawodowe, Poddziałanie 

10.2.3 Kształcenie zawodowe na kwotę 4.000 zł oraz umowę powierzenia przetwarzania 

danych osobowych. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 15 marca 2022 r. znak: 

RI.042.43.2019/2020/2021/2022 wraz z projektem umowy z wykonawcą LANPulse 

Technologie Sieciowe Przemysław Zbroch z siedzibą w Pruszkowie na przeprowadzenie 

kursu Cisco CCNA dla nauczyciela Technikum Nr 1 w Zespole Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim, biorącego udział w projekcie pn. „Szkoła zawodowa szansą na 

przyszłość – III etap”, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.8. Informacja Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim  

na temat kosztów utrzymania szklarni z wyłączeniem upraw polowych w roku 2021. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.8. Informacja Dyrektora Zespołu Szkół  

Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim na temat kosztów utrzymania szklarni z wyłączeniem 

upraw polowych w roku 2021. 

 

Pan Adam Potaczek – miarodajne to są wydatki poniesione na sadzonki, nawozy, trzmiele, 

kwas azotowy, środki do dezynfekcji szklarni. Reszta pozycji w kosztach to są kwoty 

szacunkowe np. wydatki na miał, energię elektryczną.  

 

Pani Lidia Tokarska – co mieści się w pozycji „pozostałe usługi – 4.376,72 zł” też nie 

wiadomo. 

 

Pan Adam Potaczek – nie wymienione są kartony do pomidorów. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – w sprawozdaniu opisowym są wymienione skrzynki do pomidorów 

12.175 zł.  

 

Pani Paulina Smykowska – może mieszczą się w pozycji „materiały do produkcji 

szklarniowej – 29.224,50 zł”. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – porównywałem przedłożoną przez Dyrektora informację  

z przedłożonym sprawozdaniem opisowym z wykonania planu finansowego za 2021 r. Jest 

rozbieżność dotycząca kosztów zakupu miału węglowego tj. w informacji jest 72.769,53 zł, a 

w sprawozdaniu 33.892 zł. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zająć 

stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się z informacją Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim na temat kosztów utrzymania szklarni z wyłączeniem upraw 

polowych w roku 2021 i wnosi o wyjaśnienie różnic w wydatkach wynikających  

z porównania danych z przedmiotowej informacji  ze sprawozdaniem opisowym  

z wykonania planu finansowego za 2021 r. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z informacją Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim na temat kosztów utrzymania szklarni z wyłączeniem upraw 

polowych w roku 2021 i wnosi o wyjaśnienie różnic w wydatkach wynikających  

z porównania danych z przedmiotowej informacji  ze sprawozdaniem opisowym z wykonania 

planu finansowego za 2021 r. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 
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Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia  

16 marca 2022 r. znak: PS.434.21.1.2022 wraz z informacją Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 

CKP w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 15 marca 2022 r. l.dz. 379/2022 na temat kosztów 

utrzymania szklarni z wyłączeniem upraw polowych w roku 2021, stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

Ad 5.9. Informacja Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim  

na temat realizacji Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.9. Informacja Dyrektora Zespołu Szkół  

Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim na temat realizacji Programu Operacyjnego Wiedza 

Edukacja Rozwój. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski?  

 

Pan Mariusz Możdżeń – Dyrektor informuje o rezygnacji z udziału w projekcie z dniem  

15 marca 2022 r. W piśmie zaznacza, że jedną z istotnych przesłanek rezygnacji były także 

oczekiwania Skarbnika Powiatu. Informuję, że ja tego nie oczekiwałem. Oczekiwałem 

informacji na jakim etapie jest projekt. Projekt od 3 lat jest nie realizowany. Pan Dyrektor 

informuje, że spowodowane jest to pandemią i złożył rezygnacje z udziału w projekcie. 

Projekt zostanie zdjęty z planu finansowego, środki zostaną zwrócone do instytucji 

zarządzającej 123 tys. zł. Jeżeli wycofamy projekt z budżetu to zostanie wkład własny  

20.000 zł i kwota ta zostanie w planie finansowym Zespołu Szkół Nr 1 CKP i będzie można ją 

przesunąć np. na materiały.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – chciałabym wiedzieć jak nauczyciele odnieśli się do tej 

rezygnacji. Czy Rada Pedagogiczna była również za rezygnacją z projektu? 

 

Pan Mariusz Możdżeń – tego nie wiemy. 

Ostatnie zdanie w piśmie pana Dyrektora „Oczekujemy aktualnie na informację zwrotną co 

do procedury zwrotu pieniędzy i zamknięcia projektu.”. Całą procedurą zamknięcia projektu, 

zwrotu pieniędzy zajmuje się koordynator projektu czyli Dyrektor ZS Nr 1 CKP, który 

podpisał umowę, był do tego upoważniony. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – chciałabym wiedzieć, czy uczestnicy projektu złożyli 

pisemne rezygnacje. W piśmie, pan Dyrektor pisze o rezygnacji uczestników w wyniku 

zmiany ich sytuacji życiowej. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – szczegółów nie znamy.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – Dyrektor powinien nam to wyjaśnić. Ten projekt jest bardzo 

dobry, trudno jest do niego przystąpić, niesie wiele pozytywnych rzeczy za sobą.  
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Pani Lidia Tokarska – my również widzieliśmy ten potencjał przystępując przez szkołę do 

tego projektu. Korzystny jest dla nauczycieli. Od 2019 roku nic się nie działo w ramach tego 

projektu.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – jak projekt daje korzyści nauczycielom to przekłada to się na 

ucznia.  Jakość placówki rośnie dzięki takim programom, projektom.  

 

Pani Lidia Tokarska – szkoła pozyskała środki, ale nie wykorzystała.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk - jakie działania podjął Dyrektor w celu realizacji projektu, 

powinien to przedstawić. 

 

Pani Lidia Tokarska – proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się  

z informacją Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim na temat 

realizacji Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój i wnosi o przedstawienie 

podjętych działań w celu realizacji projektu, informacji czy uczestnicy projektu złożyli 

pisemne rezygnacje i czy Rada Pedagogiczna wypowiedziała się w zakresie rezygnacji  

z udziału w projekcie. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z informacją Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim na temat realizacji Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja 

Rozwój i wnosi o przedstawienie podjętych działań w celu realizacji projektu, informacji czy 

uczestnicy projektu złożyli pisemne rezygnacje i czy Rada Pedagogiczna wypowiedziała się w 

zakresie rezygnacji z udziału w projekcie. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia  

16 marca 2022 r. znak: PS.434.21.2.2022 wraz z informacją Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 

CKP w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 14 marca 2022 r. l.dz. 376/2022 na temat realizacji 

Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.10. Informacja Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim 

dotycząca wystosowania wniosku do Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej  

w Aleksandrowie Kujawskim o zajęcie stanowiska w zakresie przyłączenia do PEC  

i określenia przybliżonych kosztów przyłącza oraz ogrzewania. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.10. Informacja Dyrektora Zespołu Szkół 

Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim dotycząca wystosowania wniosku do 

Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej w Aleksandrowie Kujawskim o zajęcie stanowiska  
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w zakresie przyłączenia do PEC i określenia przybliżonych kosztów przyłącza oraz 

ogrzewania. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, 

zapoznał się z informacją Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim 

dotyczącą wystosowania wniosku do Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej w Aleksandrowie 

Kujawskim o zajęcie stanowiska w zakresie przyłączenia do PEC i określenia przybliżonych 

kosztów przyłącza oraz ogrzewania. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z informacją Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim dotyczącą wystosowania wniosku do Przedsiębiorstwa 

Energetyki Cieplnej w Aleksandrowie Kujawskim o zajęcie stanowiska w zakresie 

przyłączenia do PEC i określenia przybliżonych kosztów przyłącza oraz ogrzewania. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 15 marca 2022 r. znak: 

RI.2512.1.2022 wraz z informacją Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie 

Kujawskim z dnia 14 marca 2022 r. l.dz. 377/2022 dotyczącą wystosowania wniosku  

do Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej w Aleksandrowie Kujawskim o zajęcie stanowiska 

w zakresie przyłączenia do PEC i określenia przybliżonych kosztów przyłącza oraz 

ogrzewania, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.11. Protokół z przeprowadzonego postępowania  dla zamówień o wartości poniżej 

130.000 zł na „dostawę nowego samochodu osobowego do nauki jazdy – kategorii B 

do warsztatu mechanizacji rolnictwa i agrotroniki w Technikum Nr 1  

w Aleksandrowie Kujawskim” – projekt umowy z wykonawcą. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.11. Protokół z przeprowadzonego 

postępowania  dla zamówień o wartości poniżej 130.000 zł na „dostawę nowego samochodu 

osobowego do nauki jazdy – kategorii B do warsztatu mechanizacji rolnictwa i agrotroniki  

w Technikum Nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim” – projekt umowy z wykonawcą. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zatwierdzić protokół  

z przeprowadzonego postępowania  dla zamówień o wartości poniżej 130.000 zł na „dostawę 

nowego samochodu osobowego do nauki jazdy – kategorii B do warsztatu mechanizacji 

rolnictwa i agrotroniki w Technikum Nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim”  

i dokonać wyboru wykonawcy Bednarski sp.j. z siedzibą w Toruniu, z ceną brutto 74.000 zł, 

którego oferta nie podlega odrzuceniu, spełnia warunki udziału w postępowaniu określone  

w zapytaniu ofertowym, złożył wymagane oświadczenia i dokumenty oraz postanowił 

zawrzeć z wykonawcą umowę na dostawę przedmiotu zamówienia.  
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Jednocześnie, w związku z tym, że cena najkorzystniejszej oferty przewyższa o 4.000 zł 

kwotę jaką zamawiający zabezpieczył w budżecie powiatu na ten cel, proponuję wystąpić do 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego o zwiększenie w budżecie powiatu środków finansowych 

na realizację zamówienia poprzez dokonanie przesunięć między paragrafami 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zatwierdził protokół z przeprowadzonego postępowania  dla zamówień  

o wartości poniżej 130.000 zł na „dostawę nowego samochodu osobowego do nauki jazdy – 

kategorii B do warsztatu mechanizacji rolnictwa i agrotroniki w Technikum Nr 1  

w Aleksandrowie Kujawskim” i dokonał wyboru wykonawcy Bednarski sp.j. z siedzibą  

w Toruniu, z ceną brutto 74.000 zł, którego oferta nie podlega odrzuceniu, spełnia warunki 

udziału w postępowaniu określone w zapytaniu ofertowym, złożył wymagane oświadczenia  

i dokumenty oraz postanowił zawrzeć z wykonawcą umowę na dostawę przedmiotu 

zamówienia.  

Jednocześnie, w związku z tym, że cena najkorzystniejszej oferty przewyższa o 4.000 zł kwotę 

jaką zamawiający zabezpieczył w budżecie powiatu na ten cel, Zarząd Powiatu postanowił 

wystąpić do Rady Powiatu Aleksandrowskiego o zwiększenie w budżecie powiatu środków 

finansowych na realizację zamówienia poprzez dokonanie przesunięć między paragrafami. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 17 marca 2022 r. znak: 

Rz.272.2.4.2022 wraz z protokołem z przeprowadzonego postępowania  dla zamówień  

o wartości poniżej 130.000 zł na „dostawę nowego samochodu osobowego do nauki jazdy – 

kategorii B do warsztatu mechanizacji rolnictwa i agrotroniki w Technikum Nr 1  

w Aleksandrowie Kujawskim” i projektem umowy z wykonawcą, stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

Ad 6. Sprawy różne. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do spraw różnych.  

 

Pani Lidia Tokarska – Zarząd Powiatu podjął decyzje, że wystąpi do Rady Powiatu  

o wyrażenie zgody na powierzenia Gminie Miejskiej Nieszawa prowadzenia zadania 

publicznego, polegającego na utrzymaniu przeprawy promowej przez rzekę Wisłę w ciągu 

drogi powiatowej Nr 2049C Nieszawa - Brzeźno w miejscowości Nieszawa na lata 2022 – 

2023 i zobowiązał Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych do opracowania projektu uchwały 

Rady Powiatu w tym zakresie. Pan Burmistrz Nieszawy ustnie poinformował mnie, że radni 

nie są za wyrażeniem zgody na przyjęcie tych zadań do realizacji na 2 lata tylko na 1 rok.  

W związku z tym, musimy rozważyć czy wystąpić do Rady Powiatu o wyrażenie zgody   

na powierzenie tych zadań na 2 lata, czy na 1 rok. 
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Pani Paulina Smykowska – zgoda Rady Powiatu może obejmować 2 lata, a porozumienie 

zawierane pomiędzy Zarządem Powiatu a Burmistrzem może być zawarte na rok. 

Skonsultujemy to jeszcze z Radcą prawnym. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych ma 

przedłożyć dwie wersje projektu uchwały Rady Powiatu powierzenie zadań na rok i na 2 lata. 

 

 

 

Pani Lidia Tokarska – jeżeli chodzi o uczniów z Ukrainy, w naszych szkołach, w tej chwili, 

realizujemy nauczanie dla 15 uczniów w Liceum Ogólnokształcącym w Ciechocinku. 

Przyjęci zostali do oddziałów istniejących.  Zastanawiamy się nad utworzeniem osobnego 

oddziału przygotowawczego, ale to jest dużo pieniędzy, których nie mamy. Nie wiemy na dziś 

co z tym zrobić. Zobaczymy czy liczba uczniów będzie rosła, czy będzie się zmniejszała. 

Będziemy monitorować tę sytuację i podejmować dalsze decyzje. 

 

Pani Paulina Smykowska – nie mamy gwarancji z Ministerstwa Edukacji i Nauki, że 

jakiekolwiek środki finansowe z subwencji na tych uczniów dostaniemy. W ustawie  

o pomocy uchodźcom jest zapis, że Ministerstwo może zwiększyć rezerwę oświatową, ale nie 

musi. Nie wiemy czy możemy liczyć na dodatkowe środki. Gdybyśmy chcieli utworzyć 

oddział to koszt wyniesie ok. 33 tys. zł na 3 miesiące. 

 

 

 

Pani Lidia Tokarska – w związku z rozważaniem przez Zarząd Powiatu ewentualnego 

zniesienia pensum dla dyrektorów szkół i placówek oświatowych, w tym tygodniu wyszły 

pisma do dyrektorów szkół i dyrektora poradni psychologiczno – pedagogicznej, żeby na 

piśmie przedstawili nam potencjalne możliwości wyzerowania pensum dla dyrektora w ich 

jednostce. Wystąpiłam o przedstawienie informacji w zakresie: czy zniesienie pensum nie 

zakłóci pracy szkoły / placówki w zakresie realizacji zajęć dydaktycznych, jeżeli tak to w jaki 

sposób, czy w szkole / placówce są zatrudnieni nauczyciele z odpowiednimi kwalifikacjami, 

którzy mogliby realizować zajęcia, które dotychczas w ramach obniżonego pensum 

realizował dyrektor, czy zniesienie pensum wpłynie na wzrost planu finansowego szkoły / 

placówki, jeżeli tak to ile wyniesie roczny koszt tego wzrostu. 

 

Pani Paulina Smykowska – chodzi nam o to czy mają nauczycieli, którzy zrealizują zajęcia, 

które realizował dyrektor. W tej chwili w Zespole Szkół Nr 1 CKP mamy taką sytuację, że 

jest zagrożenie, że najprawdopodobniej w przyszłym roku nie będziemy mieli nauczyciela 

zawodu dla drugiej klasy - technik geodeta. Obecnie w klasie pierwszej jest 8 osób uczących 

w tym zawodzie. Tam jest oddział łączony. Jest ogromny problem w nauczaniu w tym 

zawodzie. Rozmawiałam z Dyrektorem w tej sprawie, musimy utrzymać oddział, który jest 

oddziałem trzecim technik geodeta, żeby przeszedł czwartą, piątą klasę i żeby ten zawód 

ukończył się. Natomiast to co mamy w pierwszej klasie, jest tam tylko 8 osób, istnieje takie 

ryzyko, informuję od razu, że być może ten oddział się  rozwiąże od nowego roku szkolnego 

bo nie będziemy mieć nauczyciela, który będzie kształcił. Może być tak, że te 8 osób odejdzie 

do innych szkół gdzie kształcą w zawodzie technik geodeta, albo zostaną i będą 
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przekwalifikowani, bo na tym etapie można to zrobić ze względu na to, że kształcenie 

zawodowe jest od drugiej klasy. Egzaminów odnośnie kwalifikacji jeszcze nie było. 

 

Pan Adam Potaczek – rozumiem, że naboru nie będzie do pierwszej klasy w tym zawodzie. 

 

Pani Paulina Smykowska – naboru do pierwszej klasy technik geodeta nie będzie. Nie 

możemy ryzować, że ogłaszamy nabór, a nie ma kto uczyć przedmiotów zawodowych. 

Stąd też pytanie pani Starosty do dyrektorów czy mają nauczycieli z odpowiednimi 

kwalifikacjami, którzy mogliby realizować zajęcia, które dotychczas w ramach pensum 

realizował dyrektor. To jest największy problem, żeby znaleźć nauczyciela z kwalifikacjami. 

 

Pani Lidia Tokarska – w Zespole Szkół Nr 1 CKP były już takie przypadki. 

 

Pani Paulina Smykowska – w ubiegłym roku w Zespole Szkół Nr 1 CKP nie było 

nauczyciela do informatyki i Dyrektor sam realizował te godziny i w ramach doraźnych 

zastępstw.  Jeżeli zniesione zostanie Dyrektorowi pensum to będzie to niewykonalne w tej 

szkole w takiej sytuacji. 

  

 

 

Pani Lidia Tokarska – informuję, że powiat realizuje zadania pomocy uchodźcom z Ukrainy 

w formie prowadzenia powiatowego magazynu darów dla potrzebujących z Ukrainy.  

W zeszłym tygodniu wysłany został pierwszy transport 17 palet, a dzisiaj kolejny 15 palet. 

Pomagają nam ludzie z zewnątrz, którzy dostarczają materiały, użyczają samochody, żeby te 

palety przewieść. Za co wszystkim bardzo dziękujemy. Uważam, że Zarząd Powiatu powinien 

podziękować tym podmiotom.  

 

Pan Adam Potaczek – można to uczynić poprzez Gazetę Aleksandrowską. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – można również umieścić podziękowania na stronie internetowej 

powiatu. 

 

Pani Paulina Smykowska – zajmiemy się tym. 

 

 

Ad 7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków 

Zarządu. Nie ma. 
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Ad 8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pani Lidia Tokarska – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.  Dziękuję  

za udział w posiedzeniu.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 9:47. 

 

Protokołowała: Edyta Niedziałek  ........... 


